
 

 

Protokół nr 22/2017 

 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia, odbytego  

w dniu  16 stycznia 2017 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

 

................................................................................................................................ 

 

Przebieg obrad: 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

Inowrocławia, o godz. 730 otworzył Komisję i po  powitaniu  członków Komisji 

oraz  zaproszonych  gości  stwierdził, że zgodnie z listą obecności,  

w Komisji  uczestniczy 4 radnych, co stanowi kworum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji (uchwała). 

2. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji.  

 

Ad.1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Karol Adamski  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Pani Naczelnik przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

domowych na terenie Miasta Inowrocławia na 2017 r. 

„Zgodnie z art. 11 a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r o ochronie zwierząt rada 

gminy określa w drodze uchwały program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Program obejmuje swoim zakresem 

realizację takich zadań, jak: 

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt przebywających  

w schronisku dla zwierząt; 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypianie ślepych miotów; 
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7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt; 

9) wysokość środków finansowych na realizację Programu oraz sposób 

wydatkowania tych środków. 

Na realizację programu zabezpieczona została w budżecie Miasta łączna kwota 

534 000 zł, która zabezpiecza pokrycie kosztów funkcjonowania Schroniska dla 

bezdomnych zwierząt, jak również pozostałych działań związanych z opieką nad 

bezdomnymi zwierzętami oraz mających na celu przeciwdziałanie bezdomności 

zwierząt domowych przewidzianych w Programie. Projekt programu został 

przekazany do zaopiniowania przez podmioty wymienione w art. 11a ust. 7 

ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r o ochronie zwierząt”.  

Projekt uchwały stanowi on załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Grzegorz Piński: 

Czy mają państwo uwagi, zapytania do projektu uchwały? 

 

Lidia Stolarska: 

Mówimy tu o zapewnieniu opieki bezdomnym zwierzętom, dlatego chciałabym 

się zapytać o lisy, które pojawiły się na terenie Osiedla Szymborze.  

Czy p. Naczelnik może coś więcej powiedzieć w tej sprawie? 

 

Karol Adamski  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Znam temat. Wystosowaliśmy w tej sprawie  pismo do p. Starosty, gdyż są to 

kompetencje Powiatu. 

 

Grzegorz Piński: 

Czy w okresie zimowym w naszym schronisku jest więcej zwierząt? 

 

Karol Adamski  – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Nie zaobserwowaliśmy takiego zjawiska. Chciałbym tutaj dodać, że mamy  

w naszym schronisku zwierzęta bezdomne przywożone z gmin ościennych,  

a wszystko to odbywa się na podstawie podpisanego wcześniej porozumienia. 

Porównywalnie z rokiem ubiegłym, teraz w schronisku jest mniej zwierząt niż  

w styczniu 2016 r. 

 

 

 

 



 

 

3 

 

 

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. 

 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt domowych na terenie Miasta Inowrocławia na 2017 r.? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Ad.2. Sprawy bieżące.  

 

Grzegorz Piński: 

Czy w sprawach bieżących mają państwo do przedstawienia jakieś sprawy? 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu.  

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji. Komisja zakończyła się o godz. 800 . 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 
 
Protokółowała 

Dorota Trojanowska 


